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Pár slov předsedy spolku

Vážení přátelé,

letní sezóna je v plném proudu, i když se nás srpnové počasí snaží přesvědčit o opaku, ale dovolte mi

vrátit se myšlenkami k naší valné hromadě konané počátkem června.

Samotná příprava valné hromady probíhala dosti hekticky v době, kdy stále ještě vláda odborníků

vydávala proti-covidová nařízení nebývalou kadencí a nezřídka se stalo, že středeční nařízení negovalo

to pondělní, které mělo nabýt platnosti až v pátek. Věřte, že spolu se Stanovami danou třicetidenní

lhůtou pro svolání valné hromady na jedné straně a blížícím se obdobím dovolených na straně druhé,

bylo stanovení termínu docela dobrodružné.  Nicméně, podařilo se a valná hromada proběhla, to ale

není tématem tohoto zamyšlení.

Tím tématem je účast řádných členů spolku na valných hromadách. Vím, že pár z vás tentokráte

odradila avizovaná hygienická opatření, budiž. Nebudete (anebo budete!) věřit, ale počínaje valnou

hromadou v červnu 2006 se nám z důvodu (ne)účasti nepodařilo uspořádat řádnou valnou hromadu a

všechny zápisy z valných hromad začínají více-méně stejně:

"V xx.xx hod bylo konstatováno předsedou VV, že není přítomný dostatek členů pro konání řádné

VH SKI Vítkovice-Bílá z.s. (dále jen "SKI Bílá" nebo "spolek") a tudíž dle Stanov probíhá čekací

lhůta nutná ke svolání náhradní VH.

Náhradní VH byla zahájena po dosažení usnášeníschopnosti v xx.xx hod předsedou výkonného

výboru SKI Bílá..."

Dovolte mi připomenout znění Stanov a doplnit je kupeckými počty. Podle článku V., odstavec 18

Stanov je řádná valná hromada usnášeníschopná, pokud je přítomna napoloviční většina řádných členů

spolku starších 18-ti let. Následující článek V., odstavec 19 hovoří o usnášeníschopnosti náhradní valné

hromady, pokud je přítomno 30% řádných členů starších 18-ti let.

Letos při počtu 186 řádných členů starších 18-ti let by byla řádná valná hromada usnášeníschopná při

přítomnosti 94 členů, na náhradní valnou hromadu bylo třeba přítomnosti 56 členů. Této účasti jsme

dosáhli těsně před uplynutím stanovené lhůty pro náhradní valnou hromadu - opravdu moc děkuji

všem, kteří dorazili.
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Přiznám se vám, nechci se v budoucnu setkat se situací, kdy nebudeme moci uspořádat ani náhradní

valnou hromadu a celou agendu přesouvat v čase, a proto si kladu otázku proč? Proč se na valných

hromadách, konferencích, ale i na organizaci závodů a ostatních akcích na Bílé zúčastňuje

šedesátka-sedmdesátka stále těchtýž členů, zatímco o zbylých vím jen, když se objeví jejich členský

příspěvek na bankovním účtu spolku. Je to jen pracovním zaneprázdněním či vzdáleností, do které nás

život zavál anebo nezájmem o spolkový život?

Na valné hromadě několikrát padla otázka členů:" Co pro mě spolek dělá, co z toho mám?" S

přihlédnutím k výše uvedenému si dovolím Vás požádat - položte si obrácené otázky:" Co dělám já pro

spolek, co má spolek z toho, že jsem jeho členem?" A v návaznosti na to, prosím, svůj vztah ke spolku

upravte.

Váš Petr Ochmann
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Novinky

Rekapitulace usnesení valné hromady z 7.6.2021

Náhradní valná hromada na svém jednání v pondělí 7.6.2021 přijala tato usnesení:

● Schválila účetní závěrku spolku od 1.11.2019 do 31.10.2020. Zisk společnosti

ponechává ve společnosti k úhradě ztrát z minulých let

● Schválila návrh rozpočtu na období od 1.11.2021 do 31.10.2022

● Schválila výši odměn pro členy výkonného výboru a dozorčí komise

● Zrušila rozhodnutí Ad9) VH11/2011 a schválila výjimku při přijímání nových členů

ZS v případě, že

○ žadatel je rodinným příslušníkem stávajícího člena ZS, při čemž rodinným

příslušníkem se myslí manžel/manželka, druh/družka, syn/dcera stávajícího

člena

a současně

○ žadatel je členem Oddílu závodního lyžování SKI Vítkovice-Bílá z.s. (OZL)

nebo Oddílu sportovního lyžování SKI Vítkovice-Bílá z.s. (OSL) nebo členem

Oddílu sportovních nadějí (OSN) případně se po dobu 10 a více let aktivně

podílí na spolkovém životě

a současně

○ žadatel dosáhl plnoletosti

a současně

○ žadatel musí mít splněny veškeré podmínky plynoucí z členství v

OZL/OSL/OSN.

Žadatel, který splnil výše uvedené podmínky a podal řádnou přihlášku dle Stanov

SKI Vítkovice-Bílá z.s., bude přijímán za člena SKI Vítkovice-Bílá z.s. dle

platných Stanov SKI Vítkovice-Bílá z.s., přičemž pokud bude tento žadatel přijat

za člena SKI Vítkovice-Bílá z.s., bude mu odpuštěn členský vklad.
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● Zrušila rozhodnutí Ad13) a Ad17) z VH 05/2003 a schválila návrh na

diverzifikovanou výši členských příspěvků pro mladší 18 let a starší 65 let, přičemž

pro posouzení věku je věk člena v první den účetního období, na který je členský

příspěvek placen s platností od účetního období 11/2021

● Zrušila rozhodnutí Ad13) a Ad17) z VH 05/2003 a schválila návrh na stanovení výše

základních členských příspěvků na 1000,- Kč a diverzifikovanou výši členských

příspěvků na 500,-Kč s platností od účetního období 11/2021

● Zrušila rozhodnutí Ad14) z VH 05/2007  a schválila návrh Dozorčí komise na

stanovení výše Oddílových příspěvků týkajících se sezónních permanentek pro členy

z.s. na 25 brigádnických hodin nebo 100,-Kč za neodpracovanou hodinu

● Udělilo čestné členství Heleně Vrzgulové a Jaroslavu Skoumalovi

Plné znění usnesení je uvedeno v Zápisu VH 2021, který je včetně příloh uveden v oddílové

sekci našich internetových stránek.

K projektu výměny lanové dráhy

Mnozí z Vás zaznamenali, že Národní sportovní agentura zrušila investiční program, v rámci

kterého jsme se ucházeli o 50M Kč na projekt výměny lanové dráhy Zbojník za odpojitelnou

šestisedačku s bublinou.

Pár dní poté vypsala Národní sportovní agentura nový program podpory investic "Regiony

2021", ve které se ucházíme o maximum - 40M Kč. Zde agentura slibuje vyhlášení výsledků

do konce listopadu 2021, což v případě úspěchu pro nás znamená velmi napjatý

harmonogram administrativních a smluvních kroků.

Výměna v roce 2022 je stále reálná.
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Termíny závodů zimní sezóna

Zima se blíží a my už víme termíny závodů, kde vás moc rádi uvidíme. Prosím zapište si do

kalendářů data a jakmile to bude aktuální, zašleme vám email, kde se budete moc nahlásit na

technickou četu, popřípadě na brankové rozhodčí.

● FIS – UNI (AM ČR, JM ČR) - 12. – 13.2.2022

● MČR – ž ve dnech 26.2. až 1.3.2022

● ÚKZ – ž v SG – v pondělí 10.1.2022.

● Finále Madeja Cup: doporučeno 19.-20.3.2022

Brigádnické hodiny na celosezónní skipas

Letos, příležitostí získat brigádnické hodiny nebylo mnoho, nicméně podmínky pro získání

celoročního skipasu zůstaly stejné, je nutné splnit 25 brigádnických hodin. Pokud vám hodiny

budou chybět je možné si dokoupit 1 h/100 Kč. Pokud si hodiny budete chtít doplnit, níže

posílám činnosti, kde bychom v září a říjnu za vaši pomoc velmi rádi uvítali.

- Terapie vůni čestvě posekané trávy: Sečení sjezdovky

- Dr. Voštěp je tvé druhé jméno: Řezání a skládání dřeva

- Miluju a maluju: Natírání

Pokud máte zájem o brigádu, zavolejte Jarkovi Vrzgulovi pro bližší info - 606549010.

Online objednávky - Vánoce

104 dní do Vánoc, pokud budete chtít dárky s vaší milovanou Ski Bílou, tak vám jen
připomínám, do kdy je možné věci objednat, aby vám včas přišly.

Takže jestli chcete koukat na Lásku nebeskou v těch nejpohodlnějších teplákách nebo si
koupit ski bílá softshellku jakou mají naši závodníci, napište objednávku do online systému.

DRUHÁ OBJEDNÁVKA

OBJEDNÁV
KA
DEADLINE

AKTUÁL
NÍ

DATUM

Počet dní do
konce
objednávky

Merch Ski Bílá -Vánoce (mikiny,
trička,čepice, tepláky) 15.10.2021 6.9.2021 39

Cyklo oblečení – Vánoce 15.10.2021 6.9.2021 39

Kombinézy,Softshellky,kraťasy-Vánoce 10.11.2021 6.9.2021 65
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Dřevjanka je dokončena

Nová stezka je dokončena, díky vaší podpoře a partnerům jsme získali dostatečné finance pro

dokončení stezky Dřevjanky. Vše je

připraveno na další letní sezónu, kde bude

stezka především lákat návštěvníky na

lanovku a na přírodní překážky. Celou stezku

nám vytvořila firma TPP, konkrétně Vašek

Vrzgula a David Chrapek. V areálu vytvořili

také asfaltový pumptrack.
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Rozloučení a nabídka nové pozice - Štěstí je výhled ze ski sedačky

Na Bílou jsem jezdila od malička lyžovat, později jsem dělala instruktorku, a nakonec jí

poznala úplně zblízka, když jsem pro Ski Bílou začala pracovat.

Cítím potřebu se s vámi rozloučit, ty dva roky na Bílé pro mě byla, neuvěřitelná zkušenost, za

kterou jsem moc ráda. Pracovat tam, kde to miluješ…je jako vyjet nahoru lanovkou na FISku

jako první a mít celou sjezdovku jenom pro sebe.

Představovala jsem si to všemožně, ale určitě ne tak, že žádné lyžování nebude. Možná ale o

to větší byla výzva cokoliv vymyslet, jsem moc ráda, že jsme dali dohromady partu již

nezávodících ambasadorů, kteří šlapali sjezdovku, aby Kuba Zděblo, mohl vytvořit fotky

jejich dokonalých oblouků do fotobanky na následující sezónu snů.

Ten pocit, když se podařilo vyjednat smlouvu s Kilpi, kteří dodali našim lanovkářům, spoustu

vybavení a pracovních oděvů a také neuvěřitelně moc odměn do závodů. Na VH jste byli

odměněni funkčním tričkem a příští rok vás čeká skvělý outdoorový batoh, což zajistil

všechno náš nový partner výměnou za reklamu v areálu.

Moc ráda jsem se zúčastnila soustředění na Kaunertalu se Světlou a malými závodníky, kde

jsem pochopila, co obnáší závodní lyžování. Je to něco neuvěřitelného, co se vám na Bílé

povedlo vytvořit, když slyším vaše příběhy, jak jste na Bílé taky trénovali, závodili a pomohli

vytvořit něco co nikdo nemůže zničit, je to víc než jen oddíl.

Můj sen, bylo ukázat lidem co znamená být členem Ski Bílé, co znamená závodně lyžovat za

tenhle tým, že to není jen sport, ale životní cesta, která je nejlepší volbou, kterou můžete

udělat…

Každá vteřina těch dvou natáčecích dnů mi už zůstane, a věta kluků z Cousins production,

kteří nám video vytvořili, že něco takové ještě nezažili, mě jen utvrdila v tom, že je to pravda.

Moc děkuju za velkou podporu rodičů, nejen co se týká natáčení, ale veškeré podpory pro

oddíl, bez vás by to nebylo možné. Naše video bude v listopadu v kampani značky Atomic.

Atomic se Ski Bílou prodloužil smlouvu a rozšířil ji ve prospěch talentovaných závodníků a

podpory trenérů, za což jsme moc ráda.

Bylo toho mnohem více, na některé věci bych ráda zapomněla ale je mnohem více těch, které

bych si chtěla zavařit do sklenice jako kompot a později otevřít, přivonět a na vše si

vzpomenout. Moc se těším, až se v zimě potkáme na svahu nebo v Apres Ski a budu zase na

Bílé, kde se cítím jako doma.

Děkuju Eva
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CHCEME TEBE - Marketingový manažer
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AKCE - V Létě

29.5.2021 Bílá Bajk

Na konci května proběhly cyklistické závody Michala Šlachty, kde jsme pomáhali s

organizací. Za deštivého počasí jsme vytyčili trasu, rozmístili organizátory a povzbuzovali

všechny odvážné cyklisty, kteří se do závodu pustili. Jednalo se o první ročník závodu, proto

jsme od vás po závodě dostali spoustu návrhů na zlepšení, které jsme předali panu Šlachtovi,

aby byl příští ročník ještě lepší.

19.6. 2021 Bikefest Bílá 2021

"Druhý" ročník Bike Festivalu na Bílé v Beskydech. V sobotu 19.6. proběhl festival

milovníků ozubených koleček a nejlépe žádného brždění. Sobota byla extrémně teplý den i

přesto přijelo spoustu nadšených bikerů, kteří chtěli otestovat jinak nesehnatelná kola značek

Santa Cruz, Top kolo nebo KTM. Ač bikeři velmi často prokládali své jízdy, koupáním v

potoce, akce vyvrcholila ve večerních hodinách contestem na pumptracku. Z našich řad získal

první místo ve své kategorii na single trailech Tadeáš Vlček, který se pravidelně závodů

účastní, moc mu touto cestou gratulujeme!

26.6.2021 Beskyd tour

Beskydtour - cyklomaraton v Beskydech - závod na silničních kolech pro všechny příchozí!

Závod byl určen pro širokou cyklistickou veřejnost, jelo se výhradně na silnici a závod měl

dvě trasy. Kratší měla 121 km s převýšením 2100m a delší, měřila 163 km s převýšením

2900m.

7.8.2021 Běhej lesy

Běhat lesy na Bílé, závodníky prostě baví. Závodu se letos zúčastnilo rekordní počet

závodníků. Moc děkujeme všem členům za pomoc při organizaci, pořadatelé byli velmi

spokojeni.
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Ski Bílá Racing team

Oddíl sportovních nadějí:

Skupina je aktuálně na počtu 10 – 12 dětí.

Absolvovali společné soustředění s přípravkou v Liberci (začátek srpna), poté soustředění na

Kružberku a výjezdové v Háji ve Slezsku. Aktuálně mají soustředění na Bílé.

Praktickým vedením tréninku je zajištěno prostřednictvím Marušky Valové pod dohledem

Světlany Kořistkové.

Předžáci a přípravka:

Počet 12 dětí.

Absolvovali společné soustředění v Liberci, soustředění v Těrlicku bylo zrušeno a přesunuto

na Bílou. V rámci soustředění jsme otestovali lyžařský trenažér v hale E-motion v Ostravě.

Část předžáků je nyní na soustředění na DM a část je na Bílé.

Od září plánujeme pravidelnou tréninkovou činnost, a gymnastické soustředění ve Zlíně.

Žáci:

Absolvovaná soustředění v Liberci (trampolíny, Česká Kanada (kola/ kondice), Litva (lyže) a

aktuálně jsme na soustředění v DM.

Účast na soustředěních se pohybuje cca 15 – 17 dětí.

Od září – plánovaná tréninková činnost + první výjezd na Stelvio.

Junioři:

V červenci začalo juniorské družstvo ledovcem s Martinem Vráblíkem, ovsem účastnila se

jen Annemarie Davidova. Dále proběhlo dle planu kondiční soustředěni v Kunčicích pod

Ondřejníkem, následované dalším soustředěním na začátku srpna na domácí chatě na Bile. Na

oba dva kempy vyšlo počasí, takže jsme odtrénovali vše podle plánu. Dále následoval ledovec

č.2. s Vráblíkem na ledovci Passo Stelvio, na který odjelo 6 závodníků, počasí opět přálo.

23.8. začínáme třetí kondiční kemp v Jeseníkách, čímž ukončíme letní přípravu, která se

kromě těchto kempu skládala ještě z pravidelných tréninku ve Fit parku a dome Akord pod

vedením kondičních trenérů Pudicha a Kráčmarové.

Petr Ochmann
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Aktuálně

Letní sezona ještě neskončila, lanovka je stále v provozu, konkrétně jezdí nyní od Pondělí do

Čtvrtka od 14:00 do 16:00 a poté od Pátku do Neděle 9:00 do 17:00 až do 19. září. Následně

bude jen víkendový provoz až do 17.10., kdy se bude lanovka chystat na zimu.

Autor: Eva Stejskalová
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GENERÁLNÍ PARTNEŘI SKI AREÁLU BÍLÁ


